
Protokół Nr XVI 
sesji Rady Gminy Dąbrówka 

z dnia 7 marca 2016 r. 

Posiedzenie odbyło się w Sali widowiskowej Gminnego Centrum Kultury w 
Dąbrówce trwało od godz. 15°° do godz. 16°°. 
W posiedzeniu udział wzięli Radni Gminy Dąbrówka - zgodnie z załączoną listą 
obecności. 
Obrady prowadził Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówka Pan Marcin Kaczmarczyk. 
Na sesji obecni byli 
1 .Pan Radosław Korzeniewski - Wójt Gminy Dąbrówka, 
2.Pan Zenon Zadrożny - Z-ca Wójta, 
3.Pan Robert Rataj - Sekretarz Gminy, 
5. Obsługa prawna Urzędu Gminy, 
5. Sołtysi - zgodnie z załączona lista obecności. 

Prowadzący obrady odczytał porządek obrad, który został przesłany radnym o 
następującej treści: 

1. Powitanie i otwarcie obrad, 
a) Przyjęcie porządku obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 
5. Przedstawienie opinii i wniosków podjętycłi przez komisje Rady Gminy. 

6. Podjęcie uchwał: 

a) zmieniająca Uchwałę w sprawie uchwalenia rocznego planu współpracy 
Gminy Dąbrówka z organizacjami pozarządowymi oraz irmymi podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego, 

b) W sprawie regulaminu otwartego konkursu ofert na realizacje zadania 
publicznego z zakresu wychowania przedszkolnego oraz kryteriów ofert, 

c) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2016 rok, 
d) w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dąbrówka na 

lata 2016-20121, 

7. Odczytanie podań skierowanych do Przewodniczącego Rady Gminy. 
8. Sprawy różne i wolne wnioski. 
9. Zamknięcie obrad. 

Ad. 1 Powitanie i otwarcie obrad. 
Obrady XVI sesji Rady Gminy Dąbrówka otworzył Przewodniczący Rady Gminy 
Dąbrówka Pan Marcin Kaczmarczyk, powitał wszystkich zebranych. 
Stwierdził, że w obradach zgodnie z listą obecności uczestniczy 13 na 15 Radnych i 
stwierdził prawomocność obrad. 



Ad. 2 Wybór sekretarza obrad. 
Na sekretarza obrad jednogłośnie /13 głosów „za", przy obecności 13 Radnycli / został 
wybrany Pan Rosa Sławomir. 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

Prowadzący obrady poinformował, że Pan Jacek Kuciński przed sesją wniósł uwagi do 
protokołu dotyczącego jego wypowiedzi. 
W trakcie rozmowy ustalono, że zostanie sporządzony załącznik do protokołu w którym 
zawarte będą uwagi wniesione przez Pana Kucińskiego. Załącznik przedłożony zostanie 
do przyjęcia na kolejnej sesji. 
Pan Kosa Sławomir - powiedział, że protokół przyjmuje się w całości w związku z 
powyższym protokół nie może zostać przyjęty w dniu dzisiejszym. 
Pani Mecenas wyjaśniła, jeżeli są istotne uwagi odnośnie protokołu, to przyjęcie 
protokołu przełożyć na następną sesję, na której będą przyjmowane dwa protokoły. 
Prowadzący obrady poddał pod głosowanie wniosek o zdjęcie z porządku obrad pkt.3 
Przyjecie protokołu z ostatniej sesji. 
W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty jednogłośnie /13 głosami „za" przy 
obecności 13 Kadnych./ 
W dalszej kolejności prowadzący obrady odczytał porządek obrad w następującym 
kształcie: 

1. Powitanie i otwarcie obrad. 
b) Przyjęcie porządku obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 
3 . Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 
4. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy. 
5. Podjęcie uchwał: 

a) zmieniająca Uchwałę w sprawie uchwalenia rocznego planu współpracy Gminy 
Dąbrówka z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego, 
b) W sprawie regulaminu otwartego konkursu ofert na realizacje zadania 
publicznego z zakresu wychowania przedszkolnego oraz kryteriów ofert, 
c) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2016 rok, 
d) w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dąbrówka na 
lata 2016-2021, 
6. Odczytanie podań skierowanych do Przewodniczącego Rady Gminy. 
7. Sprawy różne i wolne wnioski. 

8. Zamknięcie obrad. 

Ad. 3 Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

Sprawozdanie zostało przedstawione przez Wójta i stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 4 Przedstawienie opinii i wniosków podjętycli przez komisje Rady Gminy. 



w związku z nieobecnością na sesji Przewodniczącej Komisji Kultury i Sportu RG Pani 
Agnieszki Gryglas Pan Marcin Kaczmarczyk Przewodniczący Rady poinformował, że 
komisja odbyła dwa posiedzenia. 
W dniu 29 lutego 2016r. komisja wyjecłiała w teren w celu zapoznania się z zasobami i 
warunkami w zakresie zapewnienia bazy lokalowej dla dzieci do oddziałów 
przedszkolnych. 
W dniu 3 marca 2016 r. komisja zaopiniowanie pozytywnie projekt uchwały w sprawie 
regulaminu otwartego konkursu ofert na realizacje zadania publicznego z zakresu 
wychowania przedszkolnego oraz kryteriów ofert. 
W związku z nieobecnością na sesji Przewodniczącego Komisji Budżetowo - Finansowej 
RG Pana Ryszarda Kluska Wiceprzewodniczący Rady Pan Rosa Sławomir 
poinformował, że komisja odbyła posiedzenie w dniu sesji tj. 7 marca 2016r. na którym 
jednogłośnie opowiedziała się za przyznaniem dotacji dla przedszkola w Chajętach. 
Pozytywnie zaopiniowane zostały również wszystkie zmiany które zawarte są w 
projekcie uchwały budżetowej. 

Ad. 5 Podjęcie uchwał. 

a) zmieniająca Uchwałę w sprawie uchwalenia rocznego planu współpracy Gminy 
Dąbrówka z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego, 

Projekt uchwały został omówiony przez Pana Zenona Zadróżnego - Zastępcę 
Wójta. 
Wprowadzona zmiana pozwoli między innymi na ogłoszenie konkursu na 
realizację zadania publicznego z zakresu wychowania przedszkolnego. 
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag. 
- w głosowaniu jawnym - Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XVI/126//2016 
z dnia 7 marca 2016 r. 
j e d n o g ł o ś n i e /13 głosów „za", przy obecności 13 Radnych/ 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

b) W sprawie regulaminu otwartego konkursu ofert na realizacje zadania publicznego z 
zakresu wychowania przedszkolnego oraz kryteriów ofert, 
Projekt uchwały został omówiony przez Pana Zenona Zadróżnego - Zastępcę Wójta. 
Podjęcie tej uchwały pozwoli na powierzenie zadania z zakresu wychowania 
przedszkolnego przedszkolu niepublicznemu. 
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań. 

- w głosowaniu jawnym - Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XVI/127/2016 
z dnia 7 marca 2016 r. 
j e d n o g ł o ś n i e /13 głosami „za", przy obecności 13 Radnych/ 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu). 



c) sprawy zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2016 rok. 

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik. 
Uzasadnienie do zaproponowanych! zmian stanowi załącznik do projektu ucłiwały. 
Do projektu ucłiwały radni nie zgłaszali pytań. 

- w głosowaniu jawnym - Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XVI/128/2016 
z dnia 7 marca 2016r. 
j e d n o g ł o ś n i e /13 głosów „za", przy obecności 13 Radnych/ 

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

d) w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 
2016-2021, 

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik. 
Uzasadnienie do zaproponowanych zmian stanowi załącznik do projektu uchwały. 
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań. 

- w głosowaniu jawnym - Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XVI/129/2016 
z dnia 7 marca 2016r. 
j e d n o g ł o ś n i e /13 głosów „za", przy obecności 13 Radnych/ 

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

Ad 6. Odczytanie podań skierowanych do Przewodniczącego i Rady Gminy. 

Od ostatniej sesji do Przewodniczącego i Rady Gminy nie wpłynęły żadne podania. 

Ad. 7 Sprawy różne i wolne wnioski. 

Pan Rosa Sławomir nawiązał do punktu przyjęcie protokołu z sesji. Powiedział, że 
protokół to nie stenogram. W protokole powinien być zawarty główny nurt wypowiedzi. 
Każdy ma możliwość zapoznania się z jego treścią ( w tym przypadku był to krótki 
okres). W przyszłości nie powinno być takiej sytuacji, że protokół zostaje nie 
przegłosowany. 

Pan Wójt poinformował sołtysa Kołakowa i radnego tego okręgu, że inwestycja 
dotycząca gazociągu nie może zostać przeprowadzona z uwagi na małą ilość wniosków 
(wniosków jest 40 a powinno być 70). 
Nawiązując do rozmowy z Panem Tomaszem Rasińskim Pan Wójt powiedział, 
inwestycja do lasu w stronę Ostrówka zostanie przeprowadzona. 
Przewodniczący Rady zapytał Pana Sławomira Rosę doświadczonego samorządowca 
jak ma zdanie na temat remontu świetlicy szkolnej. 



Pan Rosa odpowiedział, że remont świetlicy uważa jako bardzo trafny i podziwia zapał i 
zaangażowanie Przewodniczącego w działalność społeczną. Pan Rosa powiedział, że 
dołoży starań aby w roku przyszłym pozyskać dla tej inwestycji środki z zewnątrz. 
Przewodniczący obrad zaprosił do udziału w sprzątaniu lasu które planowane jest na 
kwiecień br. 
Nawiązując do wypowiedzi Przewodniczącego Wójt poinformował, że urząd również 
włącza się do tych akcji, których na rok bieżący zaplanowane jest trzy. 
Nawiązując do tematu sprzątania Pani Matak Anna zapytała przewodniczącego czy będą 
sprzątane drogi gminne. W swojej wsi roku robiła to we własnym zakresie ale nie wie 
czy będzie to możliwe w roku bieżącym. 
Pan Wójt odpowiedział, że sprawę przekaże do Kierownika Zakładu Gospodarki 
Komunalnej i prosił aby na przyszłość z takimi sprawy zgłaszać się bezpośrednio do 
niego. 

Ad. 9 Zamknięcie obrad 

Zamknięcia obrad XVI sesji Rady Gminy Dąbrówka dokonał przewodniczący Rady 
Gminy Marcin Kaczmarczyk dziękując obecnym za udział w obradach. 

Na tym protokół zakończono. 

S e k r e t a r j ^ M P r z e w o d n i c y obrad 

S ł a w ^ ^ o s a Marc i iU^marczyk 

Protokółowała 
Grażyna Wójcik 



Sprawozdanie z bieżącej działalności Wójta 

na XVI sesję Rady Gminy Dąbrówka 

W okresie od 1 marca do 7 marca 2016 r. realizowałem wraz z pracownikami niżej 

wymienione sprawy: 

1. 

2. 

Przygotowałem i przedstawiłem projekty ucliwał na dzisiejszą sesję Rady Gminy. 

Nadzorowałem wykonanie: 
a) zmian MPZP dla obrębu Dąbrówka, Karpin oraz części obrębu Małopole, 
b) wykonania analizy aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodaro-

wania gminy oraz miejscowych planów zagospodarowania, 

3. Wziąłem udział w obchodacłi Narodowego Dnia Pamięci „Żołnierzy Wyklętych" 
4. Nadzorowałem odbiór końcowy rozbudowy Zespołu Szkół w Józefowie. 
5. Nadzorowałem budowę wodociągu w miejscowościach Ludwinów i Ostrówek. Dzi-
siaj, 7 marca odbędzie się zebranie z mieszkańcami osiedla przy ulicy Dębowej w celu omó-
wienia zasad realizacji przyłączy wodociągowych na tym osiedlu. 
6 Nadzorowałem bieżące remonty dróg gruntowych na terenie gminy. 
7. 1 marca złożyłem sprawozdanie z udzielonych w roku 2015 zamówień publicznych. 
8. Nadzorowałem wykonywanie dokumentacji projektowej sieci wodociągowych w miej-

scowościach: Zaścienie, Karolew, Wszebory, Marianów, Kowalicha, Ślężany, Czar-
nów, Stasiopole, ul. Choinkowa w m. Kuligów, Józefów, Małopole, Stanisławów oraz 
uzupełnienie wodociągu w ulicy Cichej w Laskowie, w Chajętach i Dręszewie. 

9. Nadzorowałem nabór wniosków dotyczących budowy przydomowych oczyszczalni 
ścieków dla mieszkańców Kuligowa, Cisia, Józefowa i Ślężan. 

10. Po wygranym procesie sądowym Gmina otrzymała odszkodowanie od firmy ubezpie-
czeniowej TUZ w wysokości 41 tys. zł za poniesione koszty naprawy gwarancyjnej drogi po 
przeprowadzonej inwestycji budowy kanalizacji sanitarnej w m. Małopole. 

11. Patronowałem Turniejowi Piłki Siatkowej Kobiet 

12. Uczestniczyłem w posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 
13. Starałem się bieżąco rozpatrywać wszelkie sprawy i wnioski, które wpłynęły do UG. 


